
Vážení kolegové! 
 
Dovoluji si vám představit návrh grantové komise k přidělení prostředků městské části Slivenec v 
tomto kole. Jak víte, rozhodovali jsme o částce 300.000 Kč, zatímco žádostí se vyšplhaly na nevídanou 
částku přes 600.000 Kč. Nebylo to tedy nebylo jednoduché a se zápisem souhlasili všichni členové 
komise s výjimkou p.Bejčka, který až o den později nesouhlasil s vyřazením svého návrhu Dobrá voda. 
Pan Bejček se na jednání komise nemohl k tomuto návrhu vyjadřovat, protože by došlo ke střetu 
zájmů: byl totiž současně jeho předkladatelem. 
 
Vzhledem k všeobecně složité finanční situaci, jsme si stanovili několik pravidel vyplývajících z 
dokumentu Zásady o přidělení účelových dotací naší městské části. 
Prioritní skupinou jsou děti, které v době covidu nemohly sportovat;  
v úvahu bereme i další cílové skupiny, například sport napříč generacemi, počet účastníků, zda jde o 
aktivitu jednorázovou či celoroční. samozřejmě řádné vyúčtování předešlých dotací...., 
svou roli hraje vždy i zkušenost s činností jednotlivých žadatelů v předešlých letech. 
Vzhledem k situaci jsme usoudili, že vyřadíme veškeré zbytné projekty, například výstavbu nových 
instalací, jejich rozšíření apod. Považujeme za podstatné udržet při životě stávající akce. 
 
Navrhujeme vyřadit tyto žádosti: 
TAJV - ze stejných důvodů jako v loňském roce: žádná propagace, nedostatečná komunikace, 
minimální účast 
Dobrá voda - výstavby zvoničky/kapličky; jde o pozemek patřící městské části a zastupitelstvo zatím 
neobdrželo podklady včetně architektonického návrhu o zamýšleném řešení místa, aby mohlo 
rozhodnout o jeho poskytnutí k danému účelu; lokalita je krom toho  ve výstavbě. Udělení grantu v 
této fázi by tak nemělo smysl, pouze by zkrátilo již tak omezené finanční prostředky. 
 
Jen krátce k dalším žádostem: 
TJ AFK Slivenec - letní kino, dětský den, pálení čarodějnic - městský úřad pomůže poskytnutím 
všeobecného mobiliáře 
TJ AFK Slivenec - celoroční činnost - bereme v úvahu velkou členskou základnu a celoroční činnost, ale 
s tím i již poskytnutou pomoc městské části: tepelné čerpadlo, zateplení šaten ke snížení spotřeby 
energie, studnu s čerpadlem, vyčištění jímky pro dešťovku pokud jde o spotřebu vody, traktor, 
křovinořez atd.... 
Rodinné centrum  Pecka - všeobecně známé celoroční aktivity pro všechny věkové skupiny 
Unie rodičů - nezpochybnitelná pomoc škole a tím i celé MČ 
MKMŽ nám všem známá modelová železnice - obětavá činnost našeho občana p. Sigana, jíž 
oceňujeme na každoroční výstavě a na mnoha dalších akcích 
SK Kamiwaza Karate - celoroční činnost, příspěvek na pronájem tělocvičny ve slivenecké škole 
Olymp florbal - celoroční činnost, příspěvek na pronájem tělocvičny ve slivenecké škole 
Fotbal Holyně - dobrovolně sportující místní občané a jejich účast na turnaji 
Holubáři - tradiční spolek podílející se na českých i mezinárodních soutěžích 
 
Děkuji 
Mgr. Jana Novotná 
předsedkyně grantové komise 
 


